
REFERAT AF KONSTITUERINGSMØDET I STRIB LOKALUDVALG 

ONSDAG, D. 8. APRIL 2015 kl. 19:00 til 21:00 PÅ STRIB BIBLIOTEK 

Tilstede:  

Karin Riishede (KR) 
Lars Kaatmann (LK) 
Arne Grabow Johansen (AGJ) 
Kevin Jönsson (KJ) 
Jørgen Nymark (JN) 
Kurt Fohlmann (KF) 
Anders Bech Kristensen (ABK) 

DAGSORDEN: 

1. Konstituering 
2. Ideer til Strib Lokaludvalgs kommende arbejde 

Mødet blev indledt med en kort præsentationsrunde, herunder de enkelte medlemmers tanker og bevæggrunde for at 
deltage lokaludvalgets arbejde. 

(AGJ) orienterede herefter kort om formålet med et lokaludvalgs virke- Jf. § 1, jf. vedtægter for Strib Lokaludvalg. 

At medvirke til det brede samarbejde mellem beboere og foreninger i lokalområdet og derved styrke det lokale samfund  

- At fungere som rådgivende organ for Byrådet og Forvaltningen vedrørende lokalområdet for at sikre at beboere bliver 
hørt i lokale sager  

- At tage eller støtte initiativer, som gør det attraktivt at bo i området  

- At synliggøre lokaludvalgets arbejde gennem lokal presse og hjemmeside  

 ad 1): Efter en forudgående forespørgsel de øvrige medlemmer af udvalget blev konstitueringen som følger: 

Formand Karin Riishede Valgperiode 2 år  
Næstformand Kevin Jönsson Valgperiode 2 år 
Sekretær Lars Kaatmann Valgperiode 2 år 
Bestyrelsesmedlem Arne Grabow Johansen Valgperiode 2 år 
Bestyrelsesmedlem Jørgen Nymark Valgperiode 1 år 
Kasserer/suppleant Kurt Fohlmann Valgperiode 1 år 
Suppleant Ander Bech Kristensen Valgperiode 1 år 

 

Revisorer:   Kaj Jacobsen og Søren Nørgård-Sørensen 

ad 2): Vi enedes om, at lokaludvalget fremadrettet afholder 4-6 møder årligt med en fast dagsorden, møderne afholdes 
på en onsdag. 

Efter behov vil der kunne nedsættes Ad hoc-udvalg. 

Udvalgets medlemmer var enige i, at udvalgets første opgaver er, at udbrede kendskabet til Strib lokaludvalgs 
hjemmeside Strib.nu, samt at gøre hjemmesiden mere attraktiv for brugerne, der er i den forbindelse behov for en 



frivillig webmaster. (KR) informerede om, at der tidligere er rettet henvendelse til Strib Idrætsefterskole v. faglærer 
Troels T Jensen. (KR) vil følge op herpå.  

(KR) foreslog udvalget, at invitere Thomas Blomberg Hansen fra InfoLand.dk (LAG) til at undervise i hjemmesiden på 
udvalgets næste møde. De nye medlemmer af udvalget vil i den forbindelse kunne samle spørgsmål sammen vedrørende  
de muligheder der er for andre foreninger i anvendelse af hjemmesiden.  
(KR) inviterer Thomas B Hansen. 

(AGJ) orienterede herefter kort om de projekter som udvalget har arbejdet med i det forgangne år. 

• 3- punkt Strib der skal ses som en del af kommunens Sti-plan system. 
• Trafik-sikkerhed 
• Nabo-hjælp 
• Rydning af Nordstanden for Rynket Rose 

Vedr. projektet 3-punkt Strib, drøftede udvalget mulighederne for forskønnelse af bla. Nordstranden. (KF) og (ABK) 
kom i den forbindelse ind på, at vi her i Strib har en fantastisk natur, men at adgangsforholdene flere steder er under 
forfald, et eksempel herpå er stisystemet i Røjle Mose. 

(JN) informerede om de tiltag man bla. har afholdt i Strib Bugtens grundejerforening.  

Udvalget kunne konkluderer, at diverse grundejerforeninger og privatpersoner på en række områder egenhændigt 
iværksætter tiltag af forskellig art, der er derfor behov for, at udvalget får registreret de enkelte foreninger og 
efterfølgende får inviteret disse, således at udvalget får mulighed for at høre og koordinere fremtidige aktiviteter.  

Kommunens tilflytterlister over nye borgere i Strib, (AGJ) påtog sig, at kontakte medlemmer af 
handelsstandsforeningen med henblik på, at gøre indholdet af kommunens tilflytterposer mere spændende. 

(AGJ) kunne oplyse, at der har været en kontakt med Turistkontoret med henblik på at fremkomme med forslag til en  
forbedring og øget profilering af Strib på Visit Middelfarts hjemmeside og turistbrochuren. (JN) og (KJ) påtog sig, at 
gennemgå materialet inden næste møde i udvalget. 

Næste Møde, (KR) vil udmelde den kommende mødedato efter aftale med Thomas Blomberg.  

 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
  
 

 


